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Fets que marcaran Mollet 

L'any 2007 
porta nous projectes a la ciutat 
Acaba de començar un nou any, i els ciutadans l'acullen amb esperança: Mollet enceta l'any 
amb un munt de nous projectes per desenvolupar i altres que estan a punt de finalitzar. En 
aquest temps, és el moment de fer un balanç de l'any que s'ha acabat i del que comença. 

L'any nou que ha començat 
aquesta setmana portarà molt 
canvis a la nostra ciutat. Canvis 
des d'àmbits molt diferents i, 
sobretot, que senyalaran el 
tarannà poKtic, com ara les 
eleccions municipals. Tot i això, 
també cal recordar les 
nombroses festes que es 
realitzaran, com ara la Mostra 
d'Entitats o la Festa Major 
d'estiu. 
L'any 2006 va estar marcat per 
alguns fets relacionats amb 
l'educació (inauguració de la 
tercera escola bressol, i la 
projecció d'una seu de l'Escola 
Oficial d'Idiomes), el 
mediambient (constitució del 
Consorci de l'Espai Rural de 
Gallecs, que gestionarà aquest 
espai), la neteja (hi ha hagut un 
increment del 50% d'aquest 
servei) i l'esport (els camps de 
futbol de la ciutat tenen ja gespa 
artificial); però... quins 
distingiran al 2007? 

• Projectes pendents 
Tot i això, encara queden alguns 
projectes que es van iniciar el 
passat any però que encara no 
s'han finalitzat. Alguns d'ells 
són la construcció del centre de 
serveis de la ciutat per la gent 
gran, amb un pressupost de tres 
milions d'euros; la posada en 

La maqueta del nou hospital començarà a ser una realitat durant aquest any 2007 

marxa de l'autobús local els 
dissabtes al matí; o la reobertura 
de la masia de Can Lledó amb 
serveis de capitalitat, com la 
delegació de la Cambra de 
Comerç, el Col·legi d'Arquitectes 
i la Federació Catalana de Futbol. 
A més, possiblement abans de 
l'estiu es posarà en marxa un 
prova pilot de transport públic 
pels polígons industrials. 

• Propers esdeveniments 
La ciutat viurà en els propers . 
mesos un fet que fa molt que 
està esperant: la construcció del 

nou hospital públic. Un centre de 
salut que no només acollirà als 
ciutadans de Mollet, sinó també 
a persones provinents de 
l'entorn del municipi. Per altra 
banda, l'alcalde Josep Monràs 
assegura: "Durant aquest nou 
any es començarà a treballar 
perquè el projecte de 
desdoblament de la línia Vic-
Puigerdà vingui acompanyat de 
soterrament" - i afegeix -
"Aquest fet provocaria uria 
transformació de la ciutat ja que 
deixaria d'estar dividida". 
En quant a les festes que viurà 
la ciutat, al mes de febrer ^ 
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